

وزارة التجارة
مكتب الوزير / قسم العقود العامة

م / تنويه

إشارة إلى الإعلان الوارد في الصحف (الصباح، الدستور، المدى، الصباح الجديد، الزمان) ليوم ٢٠١٩/٣/١٧ (باللغة الانكليزية والعربية) والخاص بمنافسة تجهيز مادة الرز
MOT/RICE/1 / 2019
تم إجراء التعديلات الآتية :-
١- ان موعد الاستفسارات حول الوثيقة القياسية خلال الدوام الرسمي سيكون الموعد من (٢٠١٩/٣/١٩) - (٢٠١٩/٣/٢٨) بدلا من (٢٠١٩/٣/٢٥) - (٢٠١٩/٣/٣١)
٢- ان مدة نفاذ العطاء سيكون بتاريخ ٢٠١٩/٤/٧ بدلا من ٢٠١٩/٣/٣١ .
٣- ان التأمينات الأولية ستكون وفقا الاتي (ان تكون التأمينات الأولية صادرة من المصارف المعتمدة لدى البنك المركزي العراقي في بغداد) بدلا (ان تكون ضمان العطاء صادرة من المصرف العراقي داخل بغداد)

لذا اقتضى التنويه

**MINISTRY OF TRADE
MINISTER'S OFFICE / GENERAL CONTRACTS DEPARTMENT
NOTIFICATION**
Reference to advertisement published in (AL SABBAAH/al ZAMAN/ADDUSTOUR/ AL -MADA/AL SABAH NEW) dated on 17/3/2019 (in Arabic- English) regarding rice tender Nbr. MOT/RICE/1/2019 the following amendments have been made:-
1- regarding the inquiries date about the standard bid documents within official working Hrs. it will be held on 19/3/2019 to 28/3/2019 instead of 19/3/2019 to 25/3/2019.
2- the offer validity it will be in 7/4/2019 instead of 31/3/2019 .
3- regarding to the initial Bid bond it will be as follows (the initial Bid bond should be issued from banks are adopted by the central bank of Iraq inside Baghdad) instead of (This invitation guarantee should be issued through any Iraqi bank (inside Baghdad) accredited by central bank of Iraq)

Therefore it's necessary to be notified .

شكر وتقدير

نتقدم بالشكر الجزيل والامتنان الى منتسبي قسم جوازات المحمودية وخاصة المقدم محمد مطلق عبد والرائد بهاء احمد جواد والسيد محمد محسن عناد للجهود التي يبذلونها في تسهيل مراجعة المواطنين وتذليل العقبات متمنين لهم التوفيق والنجاح الدائم لخدمة العراقيين.

المواطن
حازم كاظم الغريزي

BASHNEFT

BASHNEFT INTERNATIONAL B.V. announces RFQs (Public Tender) for Provision of Services for Seismic and Geologic Modelling of Block 12; Independent Evaluation and Economic Appraisal of Hydrocarbon Reserves and Contingent Resources at Block 12, Republic of Iraq

BASHNEFT INTERNATIONAL B.V. (a subsidiary of PJSOC BASHNEFT) is the Operator for Block 12 (Exploration Block) in the Republic of Iraq under the Exploration, Development and Production Service Contract signed with the Basra Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Iraqi and foreign legal entities including Iraqi national and private companies as well as foreign companies having experience in works similar by nature to the subject of the RFQs, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq, are invited to participate in the RFQs and submit their bids.

Procurement is organized by: Bashneft International B.V.
Postal address: Republic of Iraq, Baghdad City, Hay Al-Jamaa, Q. 913, St. 26, House No 48.
E-mail and tel.: TsygankovAE@bashneft.ru; +7 (495) 228-15-80, Ext.: 99-589

Procurement Executive: Mr. Alexander Tsygankov
Customer's Name: Bashneft International B.V.
Bids acceptance time and place: Republic of Iraq, Baghdad City, Hay Al-Jamaa, Quarter 913, Street 26, House No 48, 25th April, 2019, from 09:00 a.m. to 12:00 p.m. (Baghdad time, GMT+3).

Bids opening time and place: Republic of Iraq, Baghdad City, Hay Al-Jamaa, Quarter 913, Street 26, House No 48, 25th April, 2019, 12:30 (Baghdad time, GMT+3).

To access the Tender Documentation please log on to <http://zakupki.rosneft.com/node/479350>

Notification on the Tender Procedure results will be published on the above-mentioned website and will be e-mailed to the participants. Expected period for reviewing participants' bids is 3-4 weeks after bids opening date.

BASHNEFT

تعلن شركة باشنيفت الدولية عن طرح المناقصة العامة لخدمات النمذجة الزلزالية والجيولوجية للرقعة الاستكشافية - 12 في جمهورية العراق ؛ التقدير المستقل والتقييم الاقتصادي للاحتياطي الهيدروكربوني والاحتياطي المحتمل للرقعة الاستكشافية - 12 في جمهورية العراق

شركة باشنيفت الدولية هي الشركة التابعة لشركة باشنيفت النفطية الروسية وهي المشغل للرقعة 12 (الرقعة الاستكشافية) في جمهورية العراق ضمن عقد الخدمة للاستكشاف والتطوير والإنتاج والمبرم مع شركة نفط البصرة التابعة لوزارة النفط العراقية.

بناءً على ما تقدم فإن كافة الشركات والمؤسسات العراقية والأجنبية مدعوة للمشاركة في هذه المناقصة بإرسال العطاءات بما في ذلك الشركات العراقية الوطنية والخاصة وكذلك الشركات الأجنبية والتي لديها الخبرة في أعمال مماثلة لموضوع المناقصة، والتي تسمح بها القوانين المعمول بها في جمهورية العراق و / أو في بلدها ولديها شهادة لأداء أنشطتها في جمهورية العراق.

يتم تنظيم إجراءات المناقصة من قبل شركة (Bashneft International B.V.).
العنوان البريدي: جمهورية العراق، بغداد، الجادرية، حي الجامعة/م 913 شارع ٢٦، دار ٤٨.
البريد الإلكتروني والهاتف: TsygankovAE@bashneft.ru; 99-589 Ext.: 228-15-80 (495) +7
مسؤول المشتريات التنفيذي: السيد/ اليكساندر تسيغانكوف

اسم الزبون: Bashneft International B.V.
المكان والموعد لقبول العروض: جمهورية العراق، بغداد، الجادرية، حي الجامعة/م 913 شارع ٢٦، دار ٤٨، التاريخ: 25 ابريل نيسان 2019، من الساعة التاسعة صباحاً إلى الساعة الثانية عشر ظهراً بتوقيت بغداد.

المكان والموعد لفتح العروض: جمهورية العراق، بغداد، الجادرية، حي الجامعة/م 913 شارع ٢٦، دار ٤٨، التاريخ: 25 ابريل نيسان 2019، الساعة الثانية عشر والنصف ظهراً بتوقيت بغداد.

للحصول على وثائق المناقصة يرجى زيارة الموقع <http://zakupki.rosneft.com/node/479350>

وسيتم نشر نتائج المناقصة على الموقع المذكور أعلاه كما وسيتم إرسالها أيضاً بالبريد الإلكتروني إلى المشاركين. يُتوقع ان تكون فترة دراسة عطاءات المشاركين (3 - 4) أسابيع من تاريخ فتح العطاءات.

SDI

الشركة العامة لصناعة الادوية والمستلزمات الطبية / سامراء

نص اعلان مناقصات

Supplying: Chemical reference standard

This company invite all the specialist and experienced suppliers to participate in the tenders of supplying the materials mentioned above The suppliers have to contact the headquarters of the company in Samarra or Medical Gases Factory (affiliate of the company) in Al-Amiria – Baghdad, in order to get the terms of the tender against an amount of unrefundable as stated in the chart below. Offers should be submitted to the Tender Box of the company in Samarra exclusively which must be submitted before 12:00 PM of the closing date and any offer comes after that time will not be accepted.

The offers must be:

- Submitted in three sealed envelopes with the name of the company on each; the number of the tender and the material name.
- The first envelope contains "technical offer" the second "commercial offer" and the third "the required documents" which include:
A- Registration Certificate of the company's establishing
B- A bid bond according to what is shown below of the cost amount either by an approved cheque or a bank guarantee issued by an Iraqi Bank or a loan bonds issued by an Iraqi government to be completed to 5% after the tender being awarded.
C- A letter of obligation innocency from the state organization of taxes .
D- Tender purchasing receipt.
- The company is not obliged to accept the lowest prices of any offer.
- The awarded bidder should pay the Announcement fees.
- Any offer sent by e mail will be neglected.

We invite the participants to attend the procedures of tenders' opening after 12:00 pm of closing date.

specification of the required materials and the general terms of the tender could be found out on the website of the company : www.sdisamarra.com

the company also invites all the participants to attend the conference intended to settled in the head office of the company to answer the inquiries of the suppliers before one week of the closing date

Any offer out of the tenders conditions will be neglected

www.sdisamarra.com www.industry.gov.iq

Tender No	Closing date	The required Materials and quantities	The Total Budget / \$	Bid bond \$	Tender price receipt I.D.
1/T/SDI/2019 2 nd time	15/4/2019	supplying 14 items Chemical Reference standards	30240	910	127,000

Laith Abdulrahman Jassim
Director General
26 /3/2019

الإصدار الأول : تاريخ الإصدار : 2012/8/1 التفتيح : 1 P-21-F3 Page (1 – 1)

SDI

الشركة العامة لصناعة الادوية والمستلزمات الطبية / سامراء

نص اعلان مناقصات

اعلان مناقصات عامة

العدد :
ال : السادة الراغبين بالمشاركة

يسر (وزارة الصناعة والمعادن / الشركة العامة لصناعة الادوية والمستلزمات الطبية - سامراء) بدعوة مقدمي العطاءات المهولين وذوي الخبرة لتقديم عطاءاتهم لتجهيز مواد قياسية (مع ملاحظة ما يأتي:

- على مقدمي العطاءات المهولين والراغبين في الحصول على معلومات اضافية الاتصال (الشركة العامة لصناعة الادوية والمستلزمات الطبية - سامراء) (٧ ساعات الدوام الرسمي) وكما موضحة بالتعليمات لتقديم العطاءات.
- مطلوبات التأهيل المطلوبة: (جميع الراغبين بالمشاركة من ذوي الخبرة والاختصاص (شركات / مكاتب)
- بإمكان مقدمي العطاء المهتمين شراء وثائق العطاء بعد تقديم طلب تحريري الى العنوان المحدد في ورقة بيانات العطاء وبعد دفع قيمة البيع للوثائق المبينة مبالغها في الجدول ادناه .
- يتم تسليم العطاءات الى العنوان الاتي (مقر الشركة العامة لصناعة الادوية والمستلزمات الطبية في سامراء) في الموعد المحدد وكما مبين في الجدول ادناه العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات او ممثلهم الراغبين بالحضور في العنوان الاتي (مقر الشركة في سامراء) في الزمان والتاريخ (الساعة ١٢ ظهراً من يوم تاريخ الغلق المحدد) .
- يجب ان يتضمن العطاء الشروط والمستمسكات التالية:-
- شهادة تأسيس الشركة مصورة ملون والشركات والمكاتب غير العراقية تكون شهادة التأسيس مصدقة من الملحقة التجارية في السفارة العراقية في بلد التأسيس .
- التأمينات الأولية : مبلغ مقطوع وكما مبين لاحقا على شكل خطاب ضمان او صك مصدق أو سفجة من مصرف عراقي معتمد وتستبدل لتكون كفاية حسن الاداء بنسبة ٥% من مبلغ العقد على شكل خطاب ضمان بعد التبليغ بكتاب الاحالة وقبل توقيع العقد .
- كتاب عدم معانعة من الهيئة العامة للضرائب نافذ على ان تكون باسم الشركة او المكتب وليس باسم الشخص .
- وصل شراء المناقصة .
- الشركة غير ملزمة بقبول أو طأ العطاءات .
- يتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور النشر والاطلاق.
- يحمل أي عطاء غير مستوفي للشروط اعلاه .
- يمكن الاطلاع على مواصفات المادة المطلوبة وكذلك الشروط العامة للمناقصة على موقع الشركة الالكتروني www.sdisamarra.com
- تسلم العطاءات في صندوق العطاءات في مقر شركتنا في سامراء حصراً .
- تدعو الشركة كافة المشاركين لحضور إجراءات فتح العطاءات في الساعة الثانية عشر ظهراً من يوم (الغلق المحدد) .
- كما تدعو شركتنا كافة المشاركين لحضور المؤتمر المنوي عقده في مقرها للإجابة على استفسارات المهتمين قبل أسبوع من موعد الغلق.
- للمزيد من المعلومات يمكنكم زيارة موقعنا وموقع وزارة الصناعة والمعادن الالكتروني www.sdisamarra.com www.industry.gov.iq

رقم المناقصة	تاريخ الغلق	المادة المطلوبة	التأمينات \$/	الكلفة التقديرية / دولار	سعر وصل شراء المناقصة دفع
1/T/SDI/2019 للرقعة الثانية	٢٠١٩/٣/٢٥	تجهيز (١٤) مادة قياسية	٩١٠	٣٠.٢٤٠	١٢٧.٠٠٠

ليث عبد الرحمن جاسم
المدير العام وكالة
٢٠١٩ / ٣ / ٢٦

الإصدار الأول : تاريخ الإصدار : 2012/8/1 التفتيح : 1 P-21-F3 Page (1 – 1)